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Protokół Nr XIX/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 06 czerwca 2008 roku 
 
 
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał Burmistrza, Kierowników jednostek organizacyjnych, Radnych powiatowych, 
pracowników Urzędu i radnych Rady Miejskiej. 
Stwierdził iż obecnych jest 14 radnych co stanowi wymagane quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Zdzisława Koniecznego. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Pan Burmistrz 
- złożył pisemny wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następujących 
zagadnień: 
  1)  podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/169/2008 z dnia 25 stycznia 2008r 
       w sprawie wyrażenia zgody na objęcie Specjalną Strefą Ekonomiczną  
       „Starachowice” S.A. gruntów położonych na terenie gminy/miasta. 
       Podjęcie uchwały dotyczyć będzie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej 
       Popełnionej przez wnioskującą Fabrykę Kotłów „SEFAKO” S.A. 
2) rozpatrzenie prośby Pana ŁUKASZA Kot, o wyrażenie zgody na dzierżawę 

gruntów rolnych o pow. 8.77ha  uprawianych na produkcję zbóż na okres 6 lat. 
Pan Przewodniczący 
- zaproponował wprowadzenie punktów zgłoszonych przez Burmistrza po uchwałach 
budżetowych pkt 14 i 15, następnie odczytał proponowany porządek obrad wraz z 
wniesionymi punktami. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 3 
Pan Burmistrz odczytał informację o pracy za okres od 30 kwietnia do 5 czerwca 
(materiał w załączeniu do protokołu). 
Ad. 4 
Radny W.Tabor 
- droga do posesji Nr 66 miała mieć 200mb, zaplanowane 152t kamienia ostatecznie 
zrobiono odcinek drogi o dł 106 mb i jest źle zrobiona, 
- czy będzie naprawiona wyrwa k/remizy, tam dwa samochody nie mogą się wyminąć, 
- czy będą zasypywane glinianki, 
- odziarnić drogę wewnętrzną na starej Pile. 
Radny J.Strzelec 
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- proszę o wyrównanie drogi dojazdowej do pól Przełaj Podlasie, rolnicy nie mogą 
przejechać dużym sprzętem, 
- prosiłem o 2 lampy w Mstyczowie, pytałem czy jest to do zrobienia, pieniądze w 
budżecie znalazłem, proszę o te lampy i nie licytujmy się co kto mówił, 
- wyczyścić przepust pomiędzy posesjami Skowronek Jadwiga – Zając Zdzisław i 
Wieczorek Artur – Piejka Kazimierz, 
- kiedy zostanie zlikwidowane dzikie wysypisko? 
- na nowym parkingu w Mstyczowie zdewastowane zostały nowe ławki, ktoś powinien 
zwracać uwagę, 
- zapytał czy jest możliwość zakupu nowej tablicy ogłoszeń dla Przełaja, stara nie 
nadaje się do użytku, 
- sprawa przewozów Busami, już było dobrze a od kiedy weszła firma z Piekoszowa 
zaczęły się problemy. 
Radny Z.Sobota 
- ma być robiona droga na Zapustę ale w środku są dwie bardzo duże dziury, poprosił 
o naprawienie, 
- podobnie jest na drodze k/Wrony w Boleściach, droga wąska powstał wąwóz  i 
samochody nie mogą się wyminąć, 
- poprosił o ustawienie przy szkółce tabliczki z nazwą miejscowości, 
- czy my nie mamy żadnego wpływu na Dyrektora Grada? Na sesji obiecywał że 
pobocza przy drodze w Zielonkach zostaną zebrane a w piśmie informuje, że nie ma 
pieniędzy. 
Radny Z.Konieczny 
- poprosił o wykoszenie poboczy w Klimontowie, 
- w Podsadku obok Nr 10 jest stara pęknięta topola nachylona nad linią telefoniczną, 
jeśli upadnie zerwie linię, 
- przyspieszyć montaż znaków ograniczających tonaż, ciężkie samochody wywożą 
drzewo z lasu i łamią nowy asfalt. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- kiedy rozpoczną się prace na drogach powiatowych? 
- kiedy będzie kładziony asfalt na ul. Cichej? 
- wyciąć drzewa przy ul. Sportowej, na Gródku na zakrętach, ul. Partyzantów  
- w Rynku mur przy drodze grozi zawaleniem na jezdnię, 
- wyciąć zachwaszczenia na Sosnowcu, 
- wysłać pisma do mieszkańców Sosnowca aby przy bocznych drogach przycięli 
drzewa, 
- mieszkańcy pytają czy ul. Kielecka będzie przynajmniej wyrównana tłuczniem? 
- czy będzie robiony parking przy cmentarzu? 
- zamontować 1 lampę przy ul. Marianowskiej, 
- czy chodnik przy Sportowej zostanie naprawiony przed Dniami Sędziszowa? 
Radny J.Wiencek 
- ul. Tysiąclecia wożony jest beton, u góry zostały na jezdni grudy betonowe, należy 
zwrócić uwagę aby przewoźnicy po sobie sprzątali. 
Radny Z.Głądki 
- podciąć drzewa na odcinku od mostu do przejazdu Pawłowice Zagaje. 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
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- przez Gródek wożona jest ziemia z SEFAKO, rozsypana na jezdni po deszczu robi 
się błoto i stwarza zagrożenie dla kierowców, 
- miała być utwardzona ścieżka na ul. Marianowską do Bąkowca. 
Ad. 5 
Pani Sekretarz 
- Rada Powiatu Skarżysko – Kamienna zwróciła się do nas o wyrażenie opinii w 
sprawie  projektu uchwały o likwidacji jednostek organizacyjnych Samodzielnego 
Publicznego ZOZ Obwód Lecznictwa Kolejowego p.n. „Przychodnia Lekarska” oraz 
Pracownie Diagnostyczne w Sędziszowie. Dr Baranowska zarejestrowała działalność i 
na bazie Przychodni chce utworzyć NZOZ, wynik opinii nie wpływa na decyzję 
Powiatu Skarżyskiego. 
Rada musi podjąć decyzję w sprawie sprzętu zakupionego przez gminę czy 
pozostawiamy w użyczenie, a czy odbieramy. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę w sprawie wyrażenia opinii o projekcie uchwały Rady Powiatu 
Skarżyskiego w sprawie likwidacji jednostek organizacyjnych samodzielnego 
Publicznego ZOZ Obwód Lecznictwa Kolejowego w Skarżysku – Kamiennej p.n. 
„Przychodnia Lekarska” oraz Pracownie Diagnostyczne w Sędziszowie. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
4 głosy – wstrzymujące się                          uchwała Nr XIX/199/2008 
Ad. 6 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie rozwiązania Społecznego Komitetu Budowy Pomnika 
Pamięci Żołnierzy Oddziału Partyzanckiego AK „Spaleni” w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                            uchwała Nr XIX/200/2008 
Ad. 7 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie uchylenia uchwały własnej w sprawie nieodpłatnego 
przejęcia od PKP S.A. do zasobu gminy Sędziszów własności lokali mieszkalnych. 
Podjęliśmy uchwałę w 2006 roku o przejęciu lokali na wniosek PKP ale 
wnioskodawca nie spełnił wymaganych warunków do przejęcia lokali. Obecnie 
Oddział Gospodarowania Nieruchomościami w Lublinie wyprzedaje lokale dla swoich 
najemców. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                        uchwała Nr XIX/201/2008 
Ad. 8 
Pani Sekretarz 
- odczytał uchwałę w sprawie przekazania dla Policji samochodu osobowego Peugeot 
Partner, my wymieniliśmy na nowy . Komisariat wystąpił z prośbą o przekazanie im 
tego samochodu. 
Pan J.Gładki 
- czy my przekazujemy na własność, uważam że tak powinniśmy przekazać. 
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Pani Sekretarz 
- w uchwale mamy zapis w użytkowanie ale jeśli wola Rady jest przekazać na 
własność to po uzgodnieniu z księgowością uzupełnimy zapis. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                 uchwała Nr XIX/202/2008 
Ad. 9 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie przekazania samochodu Polonez Truck dla OSP 
Borszowice. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                uchwała Nr XIX/203/2008 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- przedstawiła uchwałę w sprawie zmian w załączniku do uchwały w sprawie stawek 
opłat za korzystanie z obiektów Bazy TKR w Sędziszowie przy ul. Sportowej. 
Opłata dotyczy wynajmu Sali konferencyjnej była stawka 150 zł ale po ostatnich 
imprezach Naczelnik przeprowadził analizę kosztów i okazało się, że podczas imprez 
jest duże zużycie energii, wody  i ścieków dlatego proponuje podnieść stawkę na 250 
zł. 
Radny J.Sroka 
- składam wniosek aby zostawić stawkę 150 zł a po każdym wynajęciu Sali spisywać 
licznik i obciążać wynajmującego za faktyczne zużycie. 
Pan K.Chmaruk 
- zastanawiałem się nad takim rozwiązaniem ale zdarza się, że podczas wynajmu Sali 
trwają jeszcze inne imprezy i nie da się dokładnie wyliczyć kto ile złożył. Ostatnio 
były dwie uroczystości komunijne, na jednej zużyto 3000l wody, przeliczyłem ile 
ciągnie czajnik elektryczny, mikrofalówki wyszło 84 zł i dlatego proponuję podwyżkę 
o 100 zł. 
Radny J.Sroka 
- wycofał swój wniosek. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
14 głosów – za                                  uchwała Nr XIX/204/2008 
Ad. 11 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2007r 
Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                 uchwała Nr XIX/2005/2008 
Ad. 12 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2007 rok 
Miejsko-Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                                uchwała Nr XIX/206/2008 
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Ad. 13 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 rok: 

1. dotyczy dotacji w kwocie 60.000zł na dział 926 „Kultura fizyczna i sport” 
     głosowanie 
    12 głosów – za 
    2 głosy – wstrzymujące się            uchwała Nr XIX/207/2008 
2. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 500.000zł do odnowy dróg 

powiatowych), 
     głosowanie 
    14 głosów – za                            uchwała Nr XIX/208/2008 
3. dotyczy wprowadzenia do budżetu kwoty 151.797zł  z konta nie wygasających 

środków oraz przeniesień środków w działach Oświata i wychowanie, Kultura 
fizyczna i sport, Gospodarka komunalna i Administracja. 

Radny J.Strzelec 
- zapytał czy kwota 151.797 zł to są duże pieniądze? 
Wiceprzewodniczący J.Gładki 
- przy budżecie gminy to są małe pieniądze. 
Pani Skarbnik 
- te pieniądze uchwałą w grudniu zostały przekazane na konto nie wygasających 
środków, bo prace przy Dworku nie zostały wykonane w ustalonym terminie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
13 głosów – za                              uchwała Nr XIX/209/2008 
Pani Skarbnik 

4. dotyczy dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego p.n. ZUK w kwocie 
60.000zł 

     głosowanie 
     13 głosów – za                    uchwała Nr XIX/210/2008 
zgodnie z naszą uchwałą o dotacji do wody dajemy na I półrocze 60.000zł, w 
drugim półroczu przekażemy pozostałą kwotę, przewidywana sprzedaż wody dla 
gospodarstw domowych 240.000l. 

Ad.14 
Pani Sekretarz 
- odczytała uchwałę w sprawie sprostowania uchwały Nr XV/169/2008 z dnia 25 
stycznia 2008 roku dotyczącej wyrażenia zgody na objęcie Specjalną Strefą 
Ekonomiczną „Starachowice” gruntów położonych na terenie gminy/miasta, 
sprostowanie z uwagi na zaistniałą omyłkę pisarską. Omyłka dotyczy działek o 
numerach 452/6 i 485/2, SEFAKO prosi o sprostowanie. 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – przeciw                              uchwała Nr XIX/211/2008 
Ad. 15 
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Pan Burmistrz 
- odczytał pismo p. Łukasza Kot z prośbą o dzierżawę nieruchomości rolnej na 
powiększenie gospodarstwa o pow. 8.77ha, te grunty dotychczas dzierżawił jego 
ojciec i wykorzystywał je rolniczo ( dotyczy terenu przy wysypisku). Jako gmina 
przejęliśmy od Agencji Nieruchomości Rolnych 12 ha przy wysypisku, przed 
przejęciem dzierżawcą był Pan Stanisław Kot nie robił nam problemów z przejęciem, 
podatki płaci na bieżąco, to samo przy ul. Sportowej pod zbiornik retencyjny 
przejęliśmy ponad 5ha na co też wyraził zgodę. Bez zgody Pana Stanisława Kota 
Agencja nie przekazałaby nam tych terenów. W sprawie wydzierżawienia 
nieruchomości dla Pan Łukasza Kot wymagana jest akceptacja Rady Miejskiej. 
Sołtys N.Jawor 
- trzeba się zorientować jak postępował ze swoimi pracownikami (Kaczmarski i 
Kaszyński). 
Wiceprzewodniczący Z.Adamski 
- czy są inne osoby zainteresowane tą działką. 
Pani Sekretarz 
- myśmy weszli w cesję praw kiedy przejęliśmy grunty, umowa Stanisława Kot miała 
trwać do 2008 roku a od 2005 roku myśmy już mieli umowę na ten grunt. 
Pan Przewodniczący  
- zapytał kto jest za wydzierżawieniem gruntów dla Pana Łukasza Kot pod uprawy 
zbożowe na okres 6 lat? 
Rada wyraziła zgodę na wydzierżawienie gruntów dla Pana Łukasza Kot. 
Ad. 16 
Pan Burmistrz 
- udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
W. Tabor – droga do posesji 66, budżet jest tak skonstruowany, że musimy zmieścić 
się w tym co zapisane a w trakcie realizacji życie niesie jeszcze inne zadania. Prosiłem 
wydział inwestycyjny aby wykorzystywać środki w 80% a resztę zostawić na nie 
przewidziane rzeczy, sprawdzimy przejezdność tej drogi, 
- wyrwa przy zjeździe z powiatowej, myślimy nad koncepcją wzmocnienia, wszystko 
co dotyczy dróg powiatowych ujmiemy w wystąpieniu, które Pani Sekretarz zabierze 
jutro na Zarząd Powiatu. 
- do glinianek będziemy wywozić gruz z rozbiórek budynków i przysypiemy ziemią z 
wykopów pod Basen, 
- odziarnienie na Pile i prace równiarki, rozeznamy na miejscu. 
J.Strzelec – droga do pól, podjedziemy i sprawdzimy na miejscu, 
- 2 lampy w Mstyczowie – to jest inwestycja, jeśli nie uda się w Br to zapiszemy w 
budżecie na 2009r, 
- wysypisko będzie likwidowane, 
- udrożnienie rowu zgłosimy do Powiatu, 
- jeśli tablica ogłoszeń jest zła to zrobimy nową, 
- na naprawę ławek przygotujemy materiał i przekażemy, 
- sprawę przewozów rozeznamy ale będą problemy, Piętuch wygrał w Sądzie a drugi 
przewoźnik dostał zgodę na przewóz ludzi. 
Z.Sobota – dziury w drodze będą wyrównane, 
- droga od p. Wrona w stronę Boleścic będzie zrobiona. 
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Radny Z.Sobota 
- to chodzi o drogę od domów za rzeką przez las. 
Pan Burmistrz 
- rozeznamy w terenie. 
Sołtys N. Jawor 
- tam się zrobił wąwóz, trzeba poszerzyć i wyciąć drzewa. 
Pan Burmistrz 
Z. Sobota – tablica dla Boleścic jest zrobiona, 
- pobocze w Zielonkach ponownie zgłosimy do Powiatu, na dziś było negatywnie. 
Z. Konieczny – drogę w Podsadku przy Nr 10 rozeznamy, 
- znaki ograniczenia tonażu są zamówione, będą w przyszłym tygodniu. 
Z. Adamski – prace na drogach powiatowych ruszają, 
- asfalt na ul. Cichej będzie robiony, 
- wystąpimy o podcięcie drzew przy drogach powiatowych, 
- wycinka chwastów /Cetera do rozeznania. 
Radny Z.Adamski 
- Cetera płaci czynsz do gmina to niech gmina wytnie. 
Pan Burmistrz 
- ZUK przy pomocy swoich ludzi już nie przerabia wszystkiego co im zgłaszamy, w 
95% pomagają przygotować wszystkie uroczystości, 
Z. Adamski – barszcz Sosnowskiego będziemy kosić, 
- skierujemy pisma do mieszkańców o podcięcie drzew przy swoich posesjach, 
- ul. Kielecka będzie wyrównana, 
- w sprawie parkingu przy cmentarzu toczą się sprawy jest już zgoda od PKP Lublin, 
- 1 lampa na Marianowskiej, rozeznamy, 
- chodnik przy ul. Sportowej, w 2008r oprócz schodów nie będą robione chodniki, 
przy Sportowej mają poprawić, 
- ziemia z ulic miała być sprzątnięta,  
- ścieżka zostanie utwardzona szlaką. 
Radny Z.Adamski 
- konieczna ścinka poboczy przy ul. Polnej i rozebranie murku. 
Pan Burmistrz 
- ścinkę poboczy zgłosimy do Powiatu, sprawę muru rozeznamy. 
Radny J.Wiencek 
- proszę zgłaszać kto wozi beton ul. Tysiąclecia, spisać nr rejestracyjny i podać, 
- chodniki są niszczone przez parkujące samochody. 
Pan W.Jarzyński 
- p. Władymiruk zniszczył chodnik samochodem z betoniarką, wjazdu do garażu nie 
będę robił. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- odczytał pismo mieszkańców Sosnowca o interwencję w sprawie zniszczonej drogi 
graniczącej z gminą Słupia.( pismo w załączeniu). W tej sprawie 11 czerwca odbędzie 
się wizja lokalna w terenie, 
- zwrócił się o zakup sprzętu nagłaśniającego na salę konferencyjną, przedstawił 
wyliczenia potrzeba ok. 5tys. 
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Radny J.Sroka 
- droga prze klony, po deszczu powstały tak głębokie koleiny, że nie można 
przejechać, jeśli będzie rozbiórka budynku w Tarnawie można wykorzystać gruz. 
Wiceprzewodniczący 
Z.Adamski 
- zapytał ile kosztuje 1m2 masy bitumicznej? 
Sołtys N.Jawor 
- jaka decyzja po wizji lokalnej w sprawie drogi na Zapuście? 
Pan Burmistrz 
- drogą przez klony musiały jeździć ciężkie samochody z drewnem i stąd koleiny, 
- cena 2m2 masy wacha się w granicach 19 – 25zł, 
- nie ma potrzeby robić drogę na Zapuście. 
Sołtys N.Jawor 
- potrzeba jest, tylko trzeba znać warunki, jest okazja przejąć od Agencji bo jeśli 
kiedyś sprzedadzą będzie problem z przejazdem przez teren prywatny. 
Pan Burmistrz 
- tam trzeba zrobić podziały geodezyjne i rozgraniczyć. 
Tą sprawę przedstawimy na Komisji Drogownictwa jeśli będzie to chodziło o 1 
działkę to będziemy załatwiać. 
Radny J.Wiencek 
- na naszym terenie wymieniają kable telefoniczne, czy wszystkie bo na ul. Tysiąclecia 
są najgorsze, 
- przy zjeździe z obwodnicy po ulewach tworzą się wyrwy, może tam należy ułożyć 
korytka do odprowadzenia wody. 
Radny Z.Sobota 
- zrobić odwodnienie w Boleściach przy Witkowskich, po deszczu woda robi rów i 
wchodzi na podwórko. 
Radny J.Strzelec 
- z wyburzanego budynku w Mstyczowie proponuję wywieźć gruz na drogi do 
załatania dziur. 
Pani H.Barska 
- osoba będzie robiła rozbiórkę za materiał. 
Pani Sekretarz 
- z tego wynika, że przetarg powinien być ustawiony odwrotnie, że my płacimy za 
rozbiórkę i zabieramy materiał. 
Pan Burmistrz 
- lepiej wziąć pieniądze za rozbiórkę i za to kupić kamień. 
Radny Z. Gładki 
- Pawłowice zakręt za Fermą nie zakończone odwodnienie, 
- na zakręcie w kierunku Łowinii zebrać pobocze bo woda się cofa i zalewa posesje, 
Wiceprzewodniczący Z. Adamski 
- zapytał czy byłaby możliwość zamontowania 1 lampy przy przejściu przez rzekę aby 
była widoczna kładka? 
Pan K.Chmaruk 
- na obiekcie nie można bo jest jeszcze na gwarancji, poza nim można ustawić 2 słupy. 
Radny S.Łazarski 
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- musi być zlecenie, o słupie prowizorycznym nie ma mowy, 
- pomimo, że Sędziszów wygląda coraz ładniej, zwracam jednak na zebranie 
namulonego piachu na ulicach i zbieraniu śmieci. 
Radny W.Tabor 
- kto odpowiada za słupy ogłoszeniowe, wyglądają okropnie do dziś wiszą plakaty 
wyborcze. 
Pani H.Barska 
- na nasze pismo dostaliśmy odpowiedź bez wskazania, które słupy będą wymieniać, 
piszą że sukcesywnie. 
Pan Burmistrz 
- rozdamy dziś materiały robocze w temacie służby zdrowia, jestem po rozmowie z 
lekarzami dr Dunal , dr Czerwik i dr Baranowska definitywnie odchodzą. Próbowałem 
uruchomić kilka miejsc żeby zaproponować lekarzom prowadzenie służby zdrowia, 
proponowałem mieszkanie służbowe , rozważamy możliwość ogłoszenia Konkursu na 
Kierownika. Mamy wstępne przemyślenia w sprawie utworzenia NZOZ, musi być 
przetarg i każdy będzie mógł przystąpić czy dr Pszonak, dr Baranowska a czy ktoś z 
zewnątrz. W warunkach przetargowych przedstawimy co wymagamy, co będzie 
oceniane. Widzę korzyści z przekształcenia, przystosowanie ośrodka do wymogów 
będzie po stronie nowego podmiotu a dla nas czynsz dzierżawny. Dzisiaj Ośrodek też 
jest samodzielny, nie mamy wpływu na funkcjonowanie. Moja prośba o wyrażenie 
zgody, taka działalność wymusza lepszą pracę. Proszę traktować ten materiał jako 
roboczy, będę prosił aby Komisje spotykały się i pracowały nad nim. 
Pani Sekretarz 
- jeśli będzie decyzja musimy podjąć uchwałę o likwidacji MGOZ, Burmistrz powoła 
Komisję do przeprowadzenia całej procedury. 
Pan Burmistrz 
- nie podjęcie inicjatywy w jedną lub drugą stronę spowoduje problemy bo pacjenci 
muszą się gdzieś znaleźć, będą dwa NZOZ pacjentów mogą przejąć ale średniego 
personelu i obsługi nie, zostaną pracownicy którzy na dziś boją się o swoją pracę. 
Musi być zabezpieczona opieka środowiskowa, szkolna, proszę przemyśleć jakie 
obowiązki z nas zejdą gdy będzie NZOZ a jakie będą dla nas korzyści? 
Radny J. Strzelec 
- jest Rada Społeczna są pewne reguły, są odpowiednie ciała które powinny się 
wypowiedzieć. Pierwsze kroki powinna podjąć Rada Społeczna. Zapytał kiedy dr 
Dunal złożyła wypowiedzenie? 
Pani Sekretarz 
- Rada Społeczna będzie musiała się wypowiedzieć ale żeby przedstawić materiał 
trzeba go wypracować, po powołaniu przez Burmistrza Komisji do przygotowania 
postępowania przetargowego materiał musi iść na Radę Społeczną i Komisję Zdrowia. 
Pan Burmistrz 
- to nie chodzi o Burmistrza ale nie wolno odbierać kompetencji osobie, która 
podejmuje decyzje i za nie odpowiada. W Komisji może uczestniczyć 4 radnych. 
Pan S.Łazarski 
- powinniśmy wyciągnąć wnioski z poprzednich błędów i doświadczeń, trzeba się 
zastanowić dlaczego wszyscy lekarze złożyli wypowiedzenia. 
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Ad. 18 
Pan Przewodniczący zamknął obrady XIX sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
                                         Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                 Sekretarz                                         Przewodniczył 
 
 
 
 
 


